



BUREAU  
VERITAS

Bureau Veritas Certification

## ЗАО «ЮКОМ»

ул. Давид Анахт, д. 8/4, г. Ереван, 0069, Армения

Bureau Veritas Certification Holding SAS – UK Branch удостоверяет, что Система Менеджмента вышеупомянутой организации проверена и признана соответствующей требованиям стандарта, указанного ниже

### ISO 9001:2015

Область сертификации

**Коммерческая деятельность: предоставление услуг мобильной связи, фиксированной телефонии, интернета, IP-телевидения и инновационных бизнес-решений. Техническая поддержка: обслуживание клиентов и разработка технических решений. Строительство, предоставление и обслуживание телекоммуникационной инфраструктуры**

Первоначальная дата сертификации:	19.06.2017
Окончание действия предыдущего сертификата:	NA
Дата Сертификационного/Ресертификационного аудита:	NA
Дата начала Сертификационного/Ресертификационного цикла:	18.12.2020
При условии результативного функционирования Системы Менеджмента организации, окончание действия сертификата:	18.06.2023
Сертификат №.: <b>RU003457</b>	Версия: <b>2</b> Дата выпуска: <b>30.11.2022</b>

Подписано от имени BVCH SAS UK Branch



0008

Адрес органа по сертификации: Bureau Veritas Certification Holding SAS - UK Branch Fifth Floor, 66 Prescott Street, London E1 8HG, United Kingdom

Локальный офис: ул. Маршала Прошлякова, д.30, г. Москва, 123458, Россия

За дополнительными разъяснениями относительно области сертификации, срока действия сертификата и применимости требований системы менеджмента, пожалуйста, позвоните: +7 495 228 7848







BUREAU  
VERITAS

Bureau Veritas Certification

# UCOM, CJSC

8/4, Davit Anhaght str., Yerevan, 0069, Armenia

Bureau Veritas Certification Holding SAS – UK Branch certifies that the Management System of the above organisation has been audited and found to be in accordance with the requirements of the management system standards detailed below

## ISO 9001:2015

*Scope of certification*

**Commercial Activity: Provision of mobile communication services, fixed telephony, internet, IP-TV and innovative business solution. Technical support: customer service and development of technical solutions. Construction, provision and maintenance of telecommunication infrastructure**

Original Cycle Start Date:	19.06.2017
Expiry date of previous cycle:	NA
Certification / Recertification Audit date:	NA
Certification / Recertification cycle start date:	18.12.2020
Subject to the continued satisfactory operation of the organization's Management System, this certificate expires on:	18.06.2023
Certificate No.: <b>RU003457</b>	Version: <b>2</b> Issue date: <b>30.11.2022</b>

**Signed on behalf of BVCH SAS UK Branch**



0008

Certification body address: Bureau Veritas Certification Holding SAS - UK Branch Fifth Floor, 66 Prescott Street, London E1 8HG, United Kingdom

Local Office: 30, Marshala Proshlyakova street, Moscow, 123458, Russia

Further clarifications regarding the scope and validity of this certificate, and the applicability of the management system requirements, please call: +7 495 228 7848

